

N A T O ———— O T A N

SERVICE DE PRESSE

PRESS SERVICE

NATO/OTAN, 1110 Brussels/Bruelles • Tel.: 728 41 11 - Telex: 25-599
Telefax/Telecopieurs: 728 50 57 - 728 50 58

PRESS RELEASE (96)16(Revised)

24 January 1996

STATEMENT BY THE SECRETARY GENERAL OF NATO

The Secretary General of NATO, Mr. Javier Solana, has learned this evening with regret and sadness of the deaths of three soldiers serving with IFOR in Bosnia and of the injuries to seven others during a tragic accident at an IFOR compound in Sarajevo. He is currently in contact with the national authorities of the deceased soldiers and has asked them to transmit his deepest sympathy and condolences to the families concerned. IFOR's mission is to bring peace to Bosnia and those IFOR soldiers who have died or been injured were making an essential contribution to this cause.

***NATO Information is also available on E-Mail via the following address:
"NATODOC@HQ.NATO.INT".***

COMMUNIQUE DE PRESSE (96)16(Révisé)

24 janvier 1996

DECLARATION DU SECRETAIRE GENERAL DE L'OTAN

Le Secrétaire général de l'OTAN, M. Javier Solana, a appris ce soir avec tristesse et regret que trois soldats servant au sein de l'IFOR en Bosnie avaient trouvé la mort, et que sept autres avaient été blessés, au cours d'un tragique accident survenu dans un camp de la Force multinationale à Sarajevo. Il est actuellement en contact avec les autorités nationales des soldats tués, et leur a demandé de transmettre l'expression de sa plus profonde sympathie et ses condoléances aux familles des victimes. La mission de l'IFOR est d'apporter la paix à la Bosnie, et les soldats qui ont été tués ou blessés apportaient une contribution essentielle à cette cause.

***Les informations sur l'OTAN sont également disponibles sur le réseau
INTERNET : "NATODOC@HQ.NATO.INT".***

COMPTOIR DES CONFERENCES
CENTRAL REGISTRY

INTER/BRUNL

JAN 96 32504

1-PREN 1-PRFR

920606